
 
Van: Heer, Kees de  

Verzonden: vrijdag 4 maart 2016 9:12 

Aan: Bok, Erwin 
CC: Kranenburg, Kees van 

Onderwerp: Rondvraag RGW - Jaar van de kievit 

 

 

 

Beste Erwin, 
 
Graag wil ik een rondvraagpunt doorgeven, voor de RGW-vergadering van maandag. 
 
Met vriendelijke groet, Kees de Heer 
 
 
RONDVRAAG RGW 070316 

 De vogelbeschermers hebben 2016 uitgeroepen tot Jaar van de Kievit. Het aantal broedparen 

van deze weidevogel is in twintig jaar tijd gehalveerd en de populatie daalt nog steeds met vijf 

procent per jaar.  In het Jaar van de Kievit duikt de prangende vraag op of deze vogel een 

betere bescherming verdient en meer geld en aandacht in het agrarisch natuurbeheer. 

Tot nu toe concentreert het Utrechtse weidevogelbeleid zich op de bescherming van de grutto. 

Maar we hebben begrepen dat enkele agrarische natuurverenigingen in de startblokken staan 

om ook projecten te starten die helemaal zijn gericht op de eisen van de kievit, en we hebben 

begrepen dat de provincie deze projecten (nog) niet wil steunen. De Statenfractie van de 

ChristenUnie is benieuwd naar de onderbouwing van die keuze.  

Is het mogelijk dat wij in de loop van het Jaar van de Kievit een korte notitie krijgen over de 

mogelijkheden om de kievit te beschermen, wat zijn de consequenties als we in het agrarisch 

natuurbeheer wel een deel van het geld inzetten op de meest kansrijke gebieden voor de 

kievit? We zijn benieuwd naar een doorkijkje voor de komende jaren. Is het mogelijk om in 

het provinciaal weidevogelbeleid de kievit een plekje te geven? 

De notitie hoeft niet af voordat het eerste kievitsei gevonden is, maar graag wel voordat de 

budgetten voor het jaar 2017 definitief worden verdeeld. 

  

Kees de Heer, Statenfractie ChristenUnie Utrecht 

 


